

「徽章交換嘉年華 2026」小胖徽章購買詳情

1. 「徽章交換嘉年華 2026」小胖徽章售價為港幣\$120，發售日期為 2026 年 8 月 1 日至 8 月 7 日。共發售 300 件，賓客可親身於香港迪士尼樂園迷離珍藏店營業時間內購買。發售配額如下：
 - 2026 年 8 月 21 至 8 月 24 日 - 每天各發售 75 件
2. 已購買「2026 徽章交換嘉年華套票」的賓客並出示有效發票方可購買徽章交換嘉年華 2026 小胖徽章 (“合資格賓客”)。
3. 每位合資格賓客最多可購買 2 件
4. 每套均贈送徽章交換區預留位置 1 位
5. 不得與其他折扣或推廣優惠一同使用，包括演藝人員及「奇妙處處通」會員折扣優惠。
6. 賓客購買時，其名字及會員編號將記錄在套票換領券上 (“換領券”)，賓客憑換領券於活動當天到指定位置就坐。
7. 恕不接受影印本，已損毀或更改之換領券。如遺失換領券，恕不另外補發。
8. 不可攜帶任何尺寸有輪轆之行李進入樂園，詳情請參閱[樂園規則](#)。

“Pin Trading Carnival 2026” – Flounder Pin Purchase Details

1. Flounder Pin of Pin Trading Carnival 2026’s retail price is HK\$120, sales period from August 1-7, 2026. 300 pieces in total, eligible Guests can purchase at The Archive Shop (“Location”) in Hong Kong Disneyland Park (“Park”) during its operating hours, daily sales quota listed below:
 - August 21 - August 24, 2026 – Daily 75 pieces
2. Guests who have purchased the 2026 Pin Trading Carnival Pin Package will be eligible to purchase Flounder Pins by presenting the original sale receipt of the Package(s) (“Eligible Guests”).
3. Eligible Guest can purchase up to two pieces of pins.
4. Each set comes with one complimentary seat reserved.
5. Purchases may not be made in conjunction with any other discount or promotional offer, including Cast Member and Magic Access Member merchandise discount.
6. Upon purchase of the Pin, redemption voucher (“Voucher”) will be issued. The name of the purchasing guest and (if applicable) his/her Magic Access Membership Card number will be recorded on the Voucher. By presenting the Voucher. Guest can take his/her reserved seat for the event.
7. Photocopy, damaged or altered Voucher will not be accepted. Lost Voucher will not be reissued.
8. Wheeled luggages are not allowed in the Park, please refer to [Park Rules and Regulations](#) for more detail.